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هم انديشي نمايندگان مجلس با نمايندگان پارلمان بخش خصوصي؛

سهل آبادي: اجراي صحيح قوانين نيازمند نظارت نمايندگان مجلس شوراي اسلامي است

نشست مشترك مجمع نمايندگان مردم اصفهان در مجلس شوراي اسلامي و اعضاي هيات نمايندگان اتاق بازرگاني با

حضور دكتر محسن مهرعليزاده برگزار شد.

سیدعبدالوهاب سهل آبادی در نشست مشترک مجمع نمایندگان استان اصفهان در مجلس شورای اسلامی با هیات نمایندگان اتاق بازرگاني گفت: برخی از قوانین بسيار سخت

گيرانه در اصفهان اجرا می شود و برخی از قوانین به درستي اجرا نمی شود و انتظار است نمایندگان مجلس بر حسن اجرای قوانین نظارت دقیق تری داشته باشند.

رییس اتاق بازرگانی اصفهان با اشاره تمدیدنکردن دفاتر بیمه برخی از واحدهای تولیدی از سوی سازمان تامین اجتماعی گفت:بر اساس قانون سازمان تامین اجتماعی موظف است

که لیست بیمه تامین اجتماعی بیمه گذاران را پذیرفته و دفترچه بیمه را تمدید کند ولی متاسفانه این عمل انجام نمی شود .

وی از ممانعت سازمان تامین اجتماعی براي حضور نماینده اداره کار در هیات های تشخیص مطالبات تامین اجتماعی انتقاد کرد و گفت: بر اساس دستور العمل وزارت تعاون،كار و

رفاه اجتماعي نماینده اداره کار می تواند در هیات ها حضور پیداکند ولی سازمان تامین اجتماعی اجازه اجرایی شدن این بخش نامه را نمی دهد.

سهل آبادی خطاب به نمایندگان مجلس شورای اسلامی گفت:اجرای صحیح قوانین به نظارت نمایندگان مجلس نیاز دارد و یکی از چالش های واحد های تولیدی عدم اجرای

قانون توسط سازمان های دولتی است که نظارت نمایندگان مجلس می تواند این چالش را برطرف کند.

وی خواستار هماهنگی بین مجمع نمایندگان مجلس شورای اسلامی و هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان شد و گفت:اتاق بازرگانی به عنوان مشاور نمایندگان مجلس می

تواند در زمینه های اقتصادی راهکارهای مبتنی بر تحقق و پژوهش انجام دهد.

سهل آبادی با اشاره به سه نياز مهم و اساسي اصفهان گفت: حل مشكل آب،قطارسریع السیر اصفهان &ndash; تهران و توسعه فرودگاه اصفهان سه خواسته مردم و بخش

خصوصی از دولت است .

وی با اشاره به واردات ٦٨٥٠٠ قلم کالا گفت:واردات فرش دستباف به کشوری که مهد تولید فرش دستباف است جای تعجب و سوال دارد .

سهل آبادی افزود:تنباکو با تعرفه ٥ درصد وارد کشور می شود ولی وسایل پزشکی مربوط به سلامت با تعرفه ١٥ درصد وارد می شود که نشان دهنده نوعي بی توجهی به مقوله

واردات است.

مصطفی رناسی نایب رییس اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست خواستار اجرای قوانین توسط سازمان تامین اجتماعی در هیات های تشخیص مطالبات و تمديد به موقع

دفترچه بیمه تامین اجتماعی شد .

وی افزود:شورای گفتگو دولت و بخش خصوصی با تصویب مصوبه ای خواستار تمدید دفترچه کارگران شد ولی هنوز این مصوبه اجرا نمی شود .

مرتضی بیشه رییس کمیسیون بهبود محیط کسب و کار اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست با اشاره به سنجش روزانه فضای کسب و کار استان اصفهان گفت:این سنجش به

صورت روزانه و با بررسی ٨ پارامتر از فعالان اقتصادی استان انجام می شود.

وی افزود:وضعیت کسب و کار استان اصفهان در شرایط مساعدی به سر نمی رود و لازم است مجمع نمایندگان و استاندار اصفهان براي بهبود محیط کسب و کار فعالیت ویژه ای

انجام دهند.

قاسم علی جباری عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست با انتقاد از فربه تر شدن دولت طی چند دهه گذشته گفت:مهمترین مساله کشور ، دولت سنگین و پر

هزینه است که با کوچک سازی آن و تقویت بخش خصوصی می توان به اصلاح آن امیدوار شد .

وی افزود:بخش خصوصی بخشی کوچک و اثرگذار است و با حمایت از آن می توان نیروی های مازاد بخش دولتی را در این بخش به کار گرفت .

وی از نمایندگان مجلس خواست که زمینه توسعه بنگاه های اقتصادی را برای فعالان اقتصادی فراهم کنند و افزود:یک فعال اقتصادی عمده وقت و انرژی خود را در سازمان های

مالیاتی و سازمان تامین اجتماعی صرف می کنند.

محمدرضا رجالی عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست با بیان مشکلات اقتصادی کشور گفت:عدم توجه به توليد،اختلاف باورهاي فرهنگي-اجتماعي مردم و

مسئولين،رواج پيدا كردن دلالي و واسطه گري به جاي توليد،پايين بودن كيفيت محصولات و خدمات،از دست دادن مزيت هاي رقابتي به صورت مستمر،تورم پایدار،نرخ بالاي

بيكاري،فرار مغزها،نظام آموزشي نامناسب،ضعف فعاليت هاي دانش بنيان،نظام انگيزشي نامناسب،نظام مالي مشوق فعاليت هاي نامولد،بانك مركزي غير مستقل و بي ثبات،نظام

بانکی غیر شفاف،توسعه بخشهاي شبه دولتي به جاي اجراي خصوصي سازي،بهره وري عوامل پايين،توزيع "و مصرف نامناسب درآمد،رشد بخش هاي اقتصاد به صورت نامتوازن،از

بين رفتن روستا نشيني،عدم حمايت از حقوق مالكيت ،فساد و رانت و قاچاق از چالش های اقتصاد کشور است.

وی توسعه قطار پرسرعت بین شهری، مالیات،اصلاح نظام بانکی و نرخ بهره،اصلاح سیاست های مالیاتی در جهت شفافیت اقتصادی را از خواست های بخش خصوصی از

مسوولین و نمایندگان مجلس عنوان کرد.

امیر کشانی ریییس کمیسیون آموزش اتاق بازرگانی اصفهان در این نشست از آمادگی اتاق برای انجام پروژه های مطالعاتی اقتصادی خبر داد و گفت: اتاق اصفهان آماده همکاری

نزدیک با مجمع نمایندگان در زمینه های مختلف اقتصادی است.

وی با انتقاد از تعداد چندین برابر استاندارد کارکنان دولت گفت:در کنار تورم سالیانه و افزایش نرخ ارز شاهد چند برابر شدن کارکنان دولتی طی چند دهه اخیر بودیم که بودجه

جاری کشور را معطوف به خود ساخته است.
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